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中二英文科 – 練習 

 

一 . 辨認冠詞：在括號內選出正確的冠詞，把正確答案圈起來。  

1. I saw (a / an / the/ no article is needed) beautiful butterfly in the garden yesterday. 

2. Have you read (a / an / the/ no article is needed) book I recommended last week? 

3. She wants to buy (a / an / the/ no article is needed) new dress for the party. 

4. Can you pass me (a / an / the/ no article is needed) salt, please? 

5. (A / An / The/ no article is needed) elephants are the largest land animals on Earth. 

6. He gave me (a / an / the/ no article is needed) interesting information about the topic. 

7. My sister is an artist. (A / An / The/ no article is needed) paintings are amazing! 

8. We need to buy (a / an / the/ no article is needed) apples for the pie. 

 

 

二 . 填充：用列表中合適的片語動詞完成每個句子。每個片語動詞使用一次。 

 

turn down hang out check out pick up set up  

 

1. Can you please _____________ some milk from the grocery store on your way home? 

2. We're planning to _____________ at the mall this Saturday. Do you want to join us? 

3. I need your help to _____________ the tent for our camping trip tomorrow. 

4. She had to _____________ the job offer because it required too much travel. 

5. Let's _____________ the new exhibit at the art museum this weekend. It's supposed to be 

amazing! 
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三 . 閱讀理解：細心閱讀文章，把答案填在橫線上，選擇題 則在○內塗黑。 

 

The sun was setting behind the mountains, casting a warm, orange glow over the serene lake. Birds 

chirped softly as the water rippled gently. It was a peaceful evening, perfect for reflection and 

relaxation. 

 

1. What was the sun doing in the 

paragraph? 

○ A. Rising ○ B. Setting 

○ C. Shining brightly ○ D. Hiding behind clouds 

 

2. What was the color of the sunlight? ○ A. Blue ○ B. Red 

○ C. Green ○ D. Orange 

 

3. What was the setting like? ○ A. Busy and noisy ○ B. Serene and peaceful 

○ C. Chaotic and stressful ○ D. Bright and sunny 

 

4. How did the birds contribute to the 

atmosphere?  

○ A. They made loud noises ○ B. They created a sense of 

chaos 

○ C. They chirped softly ○ D. They flew in formation 

 

5. What activities would be suitable 

for this evening?  

○ A. Skiing on the lake ○ B. Bungee jumping 

○ C. Reflection and relaxation ○ D. Attending a rock concert 

 

6. What emotions might this scene 

evoke in someone?  

○ A. Anxiety ○ B. Peacefulness 

○ C. Excitement ○ D. Anger 

  

 

 

 

四 . 填充：使用正確的介詞完成下列句子。 

 

1. The ball rolled _______ the floor. 

2. The cat is sleeping _______ the bed. 

3. The picture hangs _______ the wall. 

4. Please sit _______ the chair. 
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答案 

一 . 辨認冠詞： 

1. a; explanation:「a」用在「butterfly」之前，因為它是一個單數、可數名詞，對聽者來說

並不特定或不知道。你正在談論花園裡眾多蝴蝶中的一隻。 

2. the; explanation: 「the」用在「book」之前，因為它指的是上週推薦的一本特定的書。說

話者和聽者都知道正在討論那一本書。 

3. a; explanation: 「A」用在「new dress」之前，因為它是單數、可數名詞，且不特定。它

可以是任何新衣服。 

4. the; explanation: 「the」用在「salt」之前，因為聽者正在和說話者一起吃飯，說話者假

設聽者知道他們正在談論那樽鹽。 

5. No article is needed.「elephants」之前不需要冠詞，因為該句子是對大象的一般性陳述，

而不是指任何特定的大象群體。 

6. No article is needed.  「資訊」在本文中是不可數名詞，並且沒有提及特定或已知的資訊。 

7. The; Explanation: 「the」用在「paintings」之前，因為它指的是說話者的姊妹創作的具體

繪畫。聽眾應該知道正在討論那些畫作。 

8. No article is needed. 這句話是關於買蘋果的一般性陳述，而不是指任何特定的蘋果。 

二 . 填充 

1. pick up : 從特定位置收集或取得某物。 

2. hang out : 通常在輕鬆或非正式的環境中與朋友隨意共度時光。 

3. set up : 安排或準備某事，例如帳篷或活動。 

4. turn down: 拒絕或謝絕邀請或要約。 

5. check out: 通常出於好奇而觀察或調查某事，或前往某個特定地點進行探索或參觀。 

三 . 閱讀理解 

1. B) Setting 

2. D) Orange 

3. B) Serene and peaceful 

4. C) They chirped softly 

5. C) Reflection and relaxation 

6. B) Peacefulness 

 

四 . 填充 

1. on 

2. on 

3. on 

4. in 


